



台灣青年指揮家莊東杰是2015年馬爾科指揮大賽首獎得主。在馬爾科大賽奪冠前，他已贏得法蘭克福蕭提國際指揮大賽二獎以及觀眾票選獎、以及馬勒大賽與布加勒斯特青年指揮新銳大賽。莊東杰擔任過客席指揮的樂團包括邦貝格交響、德國柏林交響、丹麥國家交響、皇家斯德哥爾摩愛樂、波蘭國立廣播交響、RTÉ愛爾蘭國家交響、盧森堡愛樂、首爾愛樂、澳門樂團、上海交響、和台灣國家交響樂團。2017/2018樂季首次與BBC、赫爾辛基愛樂、哥德堡交響、奧斯陸愛樂等樂團合作演出。生於音樂世家的他自幼即展現音樂才華，自小習鋼琴與法國號，11歲便初次登台公開演出。曾就讀寇提斯音樂院及威

瑪音樂院。師從吉布森、邁爾、穆勒與帕斯凱等人。

Tung-Chieh CHUANG / Conductor

Young Taiwanese conductor Tung-Chieh Chuang is the celebrated winner of the 2015 International Malko Competition in Copenhagen. Prior to this Chuang had already won numerous prizes and accolades, including a prize and the Audience Award at the Solti Competition in Frankfurt as well as being named a winner of the Gustav Mahler Competition in Bamberg and the Jeunesse Musicales Conducting Competition in Bucharest. As guest conductor Tung-Chieh Chuang has appeared with such orchestras as Bamberger Symphoniker, Deutsches Symphonie-Orchester Berlin, Danish National Symphony Orchestra, Royal Stockholm Philharmonic, Polish National Radio Symphony Orchestra, RTÉ National Symphony Orchestra, Orchestre Philharmonique du Luxembourg, Tapiola Sinfonietta, Seoul Philharmonic Orchestra, Taiwan Philharmonic, Macao Orchestra and Shanghai Symphony Orchestra. Highlights of the 2017/2018 season include debuts with the BBC Symphony Orchestra, Helsinki Philharmonic Orchestra, Gothenburg Symphony Orchestra, Oslo Philharmonic, and many others. Born into a family of professional musicians, Tung-Chieh Chuang showed great musical promise from an early age studying the horn and piano, giving his first public concert at the age of 11. He continued his education at the Curtis Institute in Philadelphia and at the Weimar Academy of Music. His mentors include Mark Gibson, Gustav Meier, Otto-Werner Mueller and Nicolás

Pasquet.